



Bait Al-Mashura Finance Consultations

بسم الله الرحمن الرحيم

Resolution of Fatwa and Shari'ah Supervisory Board Regarding Investing in Qatar Electronic Systems Co. W.L.L (Techno Q)

All praise be to Allah, the lord of the universes, salutations and blessings of Allah be upon His messenger sent as mercy for the universes, and on his companions and followers, thereafter:

We appraised the Techno Q's memorandum of association, besides its financial statements for the current year until 30/09/2023 and acquired the essential clarifications. Thereby, we obtained covenant of the company that it shall comply with the rulings of Islamic Shari'ah and that it shall appoint a board for fatwa and Shari'ah supervision. Herewith, we assert that it is permissible to invest in Techno Q.

We ask Allah for His accordance and appropriation, blessing of Allah be upon Muhammad and all of his companions.

**The Fatwa and Shari'ah Supervisory Board
Bait Al-Mashura Finance Consultations**

Date: 17 Rabi II 1445 H - 1st November, 2023

فضيلة الشيخ د. عصام العنزي

His Eminence Dr. Esam Al-Enezi

فضيلة الشيخ د. أسامة الدريعي

His Eminence Dr. Osama Al-Dere'ai

بسم الله الرحمن الرحيم

قرار هيئة الفتوى والرقابة الشرعية بشأن المساهمة في الشركة القطرية للأنظمة الإلكترونية (تكنو كيو)

الحمد لله رب العالمين والصلاة والسلام على المبعوث رحمة للعالمين محمد صلى الله عليه وسلم وعلى آله وصحبه ومن اتبع هداه إلى يوم الدين.. وبعد،،

فقد اطلعنا على وثيقة التأسيس للشركة القطرية للأنظمة الإلكترونية (تكنو كيو)، وراجعنا البيانات المالية من أول هذا العام وحتى 2023/9/30م، وبعد الإيضاحات اللازمة وتعهد الشركة بالالتزام بأحكام الشريعة الإسلامية وتعيين هيئة فتوى ورقابة شرعية، فإنه تجوز المساهمة في الشركة القطرية للأنظمة الإلكترونية (تكنو كيو).

سائلين الله تعالى لكم التوفيق والسداد، وصلى الله على سيدنا محمد وعلى آله وصحبه أجمعين.

هيئة الفتوى والرقابة الشرعية

شركة بيت المشورة للاستشارات المالية

التاريخ: 17 ربيع الآخر 1445 هـ - الموافق: 1 نوفمبر 2023م

فضيلة الشيخ د. وليد بن هادي

His Eminence Dr. Waleed Bin Hadi

Bait Al-Mashura: Licensed by QCB for offering the financial consultations and Shari'ah audit.

شركة بيت المشورة: مرخصة من مصرف قطر المركزي لتقديم الاستشارات المالية والتدقيق الشرعي